
Klasa: 021-05/15-01/11 

Urbroj: 2198/16-02-15-3 

 

I Z V A D A K 

 

iz 26. sjednice Gradskog vijeća Grada Biograda na Moru održane dana 29. prosinca  2015. godine u 

Gradskoj vijećnici Grada Biograda na Moru, Trg kralja Tomislava 5 s početkom u 17,00 sati. 

        Prema prozivniku  utvrđeno je da je sjednici nazočno  11 vijećnika. 

       Sjednici nisu nazočani : Mirana Belamarić, Toni Bogdanić, Ivan Sambunjak, Eddie Stamičar – svi 

opravdano. 

       Sjednici su nazočni: Ivan Knez, gradonačelnik Grada Biograda na Moru, Tonči Šangulin županijski 

ijećnik, Ivo Stopfer voditelj Odsjeka za gospodarstvo i financije,  Nevenka Lukin voditelj Odsjeka za 

društvene djelatnosti, Slavko Adžić Kapitanović . predsjednik Odbora za Javna priznanja, predstavnici 

medija:  Radio BnM, Zadarski list (Velimir Brkić)  Biogradski glasnik, (Stjepan Mišulić). građanin Antun  Bakija. 

Sjednicom predsjedava Predsjednica Gradskog vijeća. Melanija Ražov Radas, dr. med. 

Zapisnik vodi Ana Nimac administrativni referent – tajnica. 

Predsjednica Gradskog vijeća postavlja pitanje ima li primjedbi na zapisnike sa 25. sjednice 

Gradskog vijeća. 

       Verifikacija zapisnika sa 25. sjednice usvojena bez primjedbi. 

       

 Predložen je slijedeći: 

 

DNEVNI    RED: 

1. Aktualni sat. 

2. Prijedlog odluke o dodjeli Nagrade Grada Biograda na Moru za životno djelo Enesu 

Čohodareviću, prof. tjelesne i zdravstvene kulture - posthumno. 

3. Prijedlog odluke o dodjeli Godišnje nagrade Grada Biograda na Moru za 2015. godinu 

VESPA KLUBU ZADAR. 

4. Prijedlog odluke o dodjeli Godišnje nagrade Grada Biograda na Moru za 2015. godinu 

Prezidiju „Bezgrešnog začeća Blažene Djevice Marije“ Marijine legije Biograd na Moru. 

5. Prijedlog programa javnih potreba u kulturi Grada Biograda na Moru za 2016. godinu. 

6. Prijedlog programa javnih potreba u sportu Grada Biograda na Moru za 2016. godinu. 

7. Prijedlog programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Biograda na Moru 

za 2016. godinu. 

8. Prijedlog odluke o načinu ostvarivanja prednosti pri upisu djece u Dječji vrtić „Biograd“ 

Biograd na Moru. 

9. Prijedlog odluke o raspisivanju i provođenju javnog natječaja radi osnivanja prava građenja 

u svrhu izgradnje parkirališta na nekretnini oznake kč. br. 3707/7, zv. Prućanik-Gladuša, 

površine 17.626 m2, upisane u zemljišnoknjižnom ulošku broj 1927 k. o. Biograd. 

           

         Predloženi dnevni red usvojen sa 9 glasopva“ZA“  „0 SUZDRŽANIH“ 2 „PROTIV“ 

 

AD/1. 

     ODRŽAN JE  AKTUALNI SAT 

 

      Slavica Jeličić vijećnica i potpredsjednica Gradskog vijeća 

       - Gradonačelniku - 

1. U kojim danima gradonačelnik prima stranke i u kojem uredu. 

2.Popis nerazvrstanih cesta na kojima će poslove košnje trave i održavanje zelenih površina obavljati 

zadruga "List", odnosno koje su to ulice i kolika je to površina. – odgovor u pisanom obliku 

       Gradonačelnik odgovorio na prvo pitanje: Stranke  primam u Gradskoj upravi, van gradske uprave 

na ulici, na cesti gdje me kod netko od građana nešto pita ja odgovorim. 



      Vijećnik Nikola Tomić : Prva zgrada invalida  koja je sagrađena u ulici  Ivana Gorana Kovačiuća, 

još uvijek nije uređen prilaz zgradi  neuredno je i nema asfalta zanima me čija je to obaveza da se to 

uredi? 

        Gradonačelnik: Nije asfaltirano zbog oborinskih voda koje bi se sljevale u ulicu SS Kranjčevića, 

nebi bilo mudro to uređivati prije nego što  se ne riješe oborinske vode, odnosno prije toga treba napraviti 

Projekt. 

        Mira Ražnjević – vijećnica 

- Gradonačelniku - 

      1.Na prošloj sjednici Gradskog vijeća s dnevnog reda skinuta je točka: prijedlog odluke o izmjenama 

i dopunama odluke o uređenju prometa u Gradu. Gradonačelnika, koji je predlagatelj,  na sjednici je 

predložio skidanje točke s dnevnog reda iz razloga što se predložena regulacija prometa ne može 

provesti zbog toga što smeta terasa kafića „Šumpreš“ i da odluku treba bolje pripremiti.  

Zanima me kako ćete odluku bolje pripremiti kad će terasa i dalje smetati i  dali će navedena točka 

biti ipak ponovo stavljena na dnevni red neke od budućih sjednica. 

       2.Drugo pitanje povezano je s prvim i radi se o korištenju javne površine. Gradonačelnik je za svaku 

godinu dužan donijeti Plan korištenja javnih površina do 28/29. 02. tekuće godine. Dali je za 2015. 

godinu donesen plan i možemo li dobiti preslike istog na idućoj sjednici. 

      pismeni odgovor. 

        Gradonačelnik – nije točno da sam rekao da smeta terasa kafića „Šumpreš“,  u ovome 

slučaju  terasa Šumpreša nije problem, već niz drugih okolnosti,  treba izmjestiti postojeću početnu 

lokaciju za kretanje turističkog vlakića, tu je i  rest. Arkada , Ilirija  je tražila da se dozvoli parkiranje 

ispred njezinog hotela za njihove goste, treba se  utvrditi mogućnost protoka vozila prema hotelu Ilirija 

i parkiranja ispred istog. Što se tiče prijedloga odluke o izmjenama i dopunama odluke o uređenju 

prometa u Gradu  pripremala je Bošana i Jedinstveni upravni odjel Gradske uprave. Na dnevnom redu 

će biti na jednoj o sljedećoj sjednici do ljeta. 

        Leo Zorica vijećnik - Po kojoj Odluci je dozvoljeno parkiranje  – ulica kod benzinske stanice i 

caffe Roka  dvosmjerna cesta do rampe,a usput je i ulaz za zgradu i na cesti je označeno žutim križem 

da se ne parkira...međutim prije ljeta tu se pojavila tabla za parking,navodno za invalidsko mjesto i 

nigdje na cesti nije označeno jer i ne smije biti označeno...sve to koristilo se u svrhu parkinga tako da 

su se građani parkirali okomito preko desne vozne trake zauzimajući jedan trak prometnice...na to nitko 

nije reagirao pa ni prometni redar i pauk služba iako je godinama bila praksa da se automobili 

uklanjaju...zbog čega se to ove godine nije radilo i tko je postavio tablu za parking bilo je i moje pitanje 

na koje nisam dobio odgovor, a  policija to nije odobrila jer nije u skladu sa zakonom i smatram da se 

ista tabla mora ukloniti i ne dozvoliti parkiranje na tom mjestu...a usput i na nogostupu se isto tako 

parkira dakle kako god se stigne. 

      Gradonačelnik odgovorio – Ovog ljeta je bio problem što nismo imali komunalno-prometno-

poljoprivrednog redara budući da je isti bio na bolovanju. Drugog redara koji je obučen za te poslove 

nemamo, budući da tu osobu treba slati na školovanje u Zagreb, što iziskuje i dodatne financijske 

troškove.  

     2. Jeli moguće napraviti da građani  sjednice Gradskog vijeća gledaju uživo? 

 Gradonačelnik  odgovorio  - Moramo viditi što piše u Statutu Grada Biograda na Moru u 

budućnosti „ zašto  i ne“. 

      Ivan Babara – vijećnik osvrnuo  se na vijećničko pitanje  Mire Ražnjević - vijećnice kojeg je 

postavila na 25. sjednici Gradskog vijeća,  a odnosi se na rezultate Lag Laure na koliko su projekata 

aplicirani i koji projekti su im odobreni i u kojim iznosima u 2015. godini. Odgovor  Lag Laure  u 

pisanom oboliku  dobili smo danas.  

 



Zanima ga zašto se Lag Laura ne poveže sa Županijom, odnosno tijelima u Županiji  koji se bave EU 

fondovima, kako bi neki od naših projekata ušli u Županijski projekt  ponajviše iz kulturnog dijela, a 

sve to kako bi i  Županija  učestvovala u financiranju. Biograd je drugi grad u Županiji - koje su to 

činjenice  - bez suradnje Zadarske županije i Grada. 

Biograd na Moru je kraljevski Grad Kralja Petra Krešimira IV – „ hrvatski  stolni grad“  trebamo 

napraviti prioritete. 

 Predsjednica Gradskog vijeća: To je nešto što će povijesničari napisati, nećemo nikad biti 

Krešimirov Grad, jer je to Grad Šibenik. 

 Gradonačelnik  je odgovorio. Ni jedan projekt neće financirati Županija nego Grad. U pravu 

ste što se tiče kulturnog dijela : 

 Grad je prijavljen: 

- Za TIC...........................................ima sve  troškovnike 

- Stara škola.....................................ima  sve projekte  

- Muzej ...........................................ima  sve projekte 

- ulice koje nisu završene. 

Ovih dana projektant će još pogledati zgradu na Trgu Brce (stari vrtić). 

 

AD/2. 

           Gradsko vijeće jednoglasno donosi Odluku o dodjeli Nagrade Grada Biograda na Moru za 

životno djelo Enesu Čohodarević, prof. tjelesne zdravstvene kulture – posthumno. 

AD/3. 

      Gradsko vijeće jednoglasno donosi Odluku o dodjeli Godišnje nagrade Grada Biograda na Moru za 

2015. godinu VESPA KLUBU ZADAR. 

 

AD/4. 

    Gradsko vijeće jednoglasno  donosi Odluku o dodjeli Godišnje nagrade Grada Biograda na Moru 

za 2015. godinu Prezidiju „Bezgrešnog začeća Blažene Djevice Marije“ Marijine legije Biograd na 

Moru. 

 

AD/5. 

       U raspravi učestvovali Slavica Jeličić – potpredsjednica Gradskog vijeća, Leo Zorica vijećnik, Ivan 

Babara vijećnik. dao je prijedlog da se iznađu sredstva za Puhačku sekciju unutar glazbene škole, sve to 

kako nebi došlo do gašenja Gradske glazbe koja mora biti prepoznatljiva u ovom gradu. Apelira da se 

nešto učine po ovom pitanju što hitnije - povezati Grad  - Županiju- Ministarstvo kulture. 

      Gradonačelnik je podržao prijedlog  vijećnika Babare, te predložio da zajedno pođu na razgovor kod 

ravnatelja Osnovne škole Biograd. 

      Gradsko vijeće sa 9 glasova „ZA“ 2 „SUZDRŽANO“ donosi Program javnih potreba u kulturi 

Grada Biograda na Moru za 2016. godinu. 

 

AD/6. 

     Prijedlog  Program javnih potreba u sportu Grada Biograda na Moru za 2016. godinu povlači se s 

dnevnog reda. 

 

AD/7. 

U raspravi učestvovala Mira Ražnjević-vijećnica. 

Gradsko vijeće jednoglasno donosi  Program javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada 

Biograda na Moru za 2016. godinu. 

 

AD/8.  

U raspravi učestvovala Slavica Jeličić potpredsjednica Gradskog vijeća i Ivan Babara –vijećnik. 

    Gradsko vijeće  jednoglasno donosi Odluku o načinu ostvarivanja prednosti pri upisu djece u Dječji 

vrtić „Biograd“ Biograd na Moru. 

 

 



AD/9. 

     Gradsko vijeće jednoglasno donosi Odluku o raspisivanju i provođenju  javnog natječaja radi 

osnivanja prava građenja u svrhu izgradnje parkirališta na nekretnini oznake kč. br. 3707/7, zv. 

Prućanik-Gladuša, površine 17.626 m2, upisane u zemljišnoknjižnom ulošku broj 1927 k. o. Biograd. 

 Svi doneseni akti bitići će objavljeni na stranicama Grada Biograda na Moru. 

 S ovim je dnevni red iscrpljen. 

 Sjednica je zaključena u 18,35 sati. 

 

 

Zapisnik vodila                             Predsjednica Gradskog vijeća 

Ana Nimac,v.r.                        Melanija Ražov Radas,dr. med.,v.r. 

 

 

 


